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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Regulaminowej i Spraw Poselskich (nr 117)
8 października 2015 r.
Komisja Regulaminowa i Spraw Poselskich, obradująca pod przewodnictwem 
posła Macieja Mroczka (RP), przewodniczącego Komisji, zrealizowała nastę-
pujący porządek dzienny: 

– zaopiniowanie dla Marszałka Sejmu – w trybie art. 8 ust. 3 ustawy z dnia  
9 maja 1996 r. o wykonywaniu mandatu posła i senatora – formalnej 
poprawności oświadczenia poseł Zofii Ławrynowicz z dnia 24 września 
2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na pociągnięcie do odpowiedzialności 
karnej za wykroczenie w związku z wnioskiem Zastępcy Komendanta Straży 
Miejskiej m.st. Warszawy z dnia 28 lipca 2015 r., o wyrażenie zgody przez 
Sejm na pociągnięcie do odpowiedzialności karnej za wykroczenie poseł 
Zofii Ławrynowicz,
– zaopiniowanie dla Marszałka Sejmu – w trybie art. 8 ust. 3 ustawy z dnia  
9 maja 1996 r. o wykonywaniu mandatu posła i senatora – formalnej 
poprawności oświadczenia posła Zbigniewa Girzyńskiego z dnia 23 wrze-
śnia 2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na pociągnięcie do odpowiedzialno-
ści karnej za wykroczenie w związku z wnioskiem Komendanta Głównego 
Policji z dnia 29 lipca 2015 r., o wyrażenie zgody przez Sejm na pociągnięcie 
do odpowiedzialności karnej za wykroczenie posła Zbigniewa Girzyńskiego,
– rozpatrzenie projektu sprawozdania Komisji z działalności w VII kadencji 
Sejmu. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Jolanta Szymańska, Agnieszka Kali-
nowska-Wójcik – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych; Tomasz Czech, Piotr Pod-
czaski – legislatorzy z Biura Legislacyjnego.
Przewodniczący poseł Maciej Mroczek (RP):

Szanowni państwo, bardzo miło mi jest otworzyć 117 posiedzenie Komisji Regulami-
nowej i Spraw Poselskich. Witam wszystkich państwa, również przedstawicieli Biura 
Legislacyjnego. 
Stwierdzam kworum. Porządek dzienny dzisiejszego posiedzenia został państwu, jak 

zwykle, dostarczony. Jeśli nie usłyszę sprzeciwu, uznam, że ten porządek został przez 
państwa przyjęty. Sprzeciwu nie słyszę. Dziękuję bardzo.
Przechodzimy do rozpatrzenia pkt I porządku dziennego, czyli zaopiniowania przed-

ostatniego wniosku dla Marszałka Sejmu – w trybie art. 8 ust. 3 ustawy z dnia 9 maja 
1996 r. o wykonywaniu mandatu posła  i senatora – o formalnej poprawności oświad-
czenia poseł Zofii Ławrynowicz z dnia 24 września 2015 r. w sprawie wyrażenia zgody 
na pociągnięcie do odpowiedzialności karnej w związku z wnioskiem Zastępcy Komen-
danta Straży Miejskiej m.st. Warszawy z dnia 28 lipca 2015 r., o wyrażenie zgody przez 
Sejm na pociągnięcie do odpowiedzialności karnej za wykroczenie pani posłanki Zofii 
Ławrynowicz. 
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Pani posłanka złożyła oświadczenie o zrzeczeniu się immunitetu w tej sprawie. Czy 
ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę zgłoszeń.
W takim razie,  jeśli nie usłyszę sprzeciwu stwierdzę, że Komisja uznała formalną 

poprawność oświadczenia złożonego przez panią Zofię Ławrynowicz. Sprzeciwu nie sły-
szę. Dziękuję. 
Przechodzimy  do pkt  II  porządku  dziennego,  czyli  zaopiniowania  dla Marszałka 

Sejmu – w trybie art. 8 ust. 3 ustawy z dnia 9 maja 1996 r. o wykonywaniu mandatu posła 
i senatora – formalnej poprawności oświadczenia posła Zbigniewa Girzyńskiego z dnia 
23 września 2015 r. w sprawie wyrażenia zgody na pociągnięcie do odpowiedzialności 
karnej w związku z wnioskiem Komendanta Głównego Policji z dnia 29 lipca 2015 r., 
o wyrażenie zgody przez Sejm na pociągnięcie do odpowiedzialności karnej za wykro-
czenie pana posła Zbigniewa Girzyńskiego.
W tym wypadku pan poseł również złożył oświadczenie o zrzeczeniu się immunitetu. 

Czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę zgłoszeń. 
W takim razie,  jeśli nie usłyszę sprzeciwu stwierdzę, że Komisja uznała formalną 

poprawność oświadczenia złożonego przez pana posła Zbigniewa Girzyńskiego. Sprze-
ciwu nie słyszę. Dziękuję bardzo. 
Przechodzimy do pkt III porządku dziennego, czyli rozpatrzenia projektu sprawoz-

dania Komisji z działalności w VII kadencji Sejmu.
Ten projekt, w części opisowej sprawozdania, dostali państwo drogą elektroniczną. 

Jeżeli życzą sobie państwo, to ja ten projekt odczytam, ale słyszę głosy z sali, iż państwo 
się z tym projektem już zapoznali. 
W takim razie otwieram dyskusję. Może ktoś z państwa chciałby zabrać głos? Może 

ktoś chce zgłosić uwagi do projektu? 
Zgłasza się pan przewodniczący Głogowski. Bardzo proszę, panie przewodniczący. 

Poseł Tomasz Głogowski (PO):
Może nie będę zgłaszał uwag do projektu, panie przewodniczący, ale ponieważ jesteśmy 
blisko zakończenia ostatniego w tej kadencji posiedzenia naszej Komisji, myślę, że to jest 
jakiś moment na pewne podsumowanie. 
Chciałem podzielić się swoją refleksją, że chociaż nie  jest  to łatwa Komisja, gdzie 

z natury rzeczy trafiają sprawy trudne, to wydaje mi się, iż udało się nam w tej kadencji 
pracować w taki sposób, jak powinna przebiegać praca w parlamencie. Jeśli nawet róż-
niliśmy się, to były to różnice merytoryczne. Nie przekraczaliśmy chyba granic kultury 
politycznej. Styl pracy tej Komisji był chyba dobry. 
Chciałem podziękować panu przewodniczącemu za to, że większość decyzji, a prak-

tycznie wszystkie decyzje, podejmował w uzgodnieniu ze współprzewodniczącymi. Cho-
ciaż miał uprawnienia podejmowania samodzielnych decyzji, to konsultował je zawsze 
z prezydium. 
Chciałem także podziękować państwu z Komisji za dobrą, merytoryczną współpracę 

przez te 4 lata. 

Przewodniczący poseł Maciej Mroczek (RP):
Dziękuję bardzo. Zgłasza się pan przewodnicząca Szczypińska, bardzo proszę.

Poseł Jolanta Szczypińska (PiS):
Chciałam również serdecznie podziękować za bardzo dobrą atmosferę w prezydium, ale 
również i w Komisji. Jestem tutaj od niedawna, nie mniej podzielam te uwagi, które 
przekazał pan wiceprzewodniczący. 
Serdecznie  chciałam  podziękować  państwu  za pracę  i za to,  że faktycznie  ponad 

podziałami mogliśmy pracować w dobrej atmosferze. 
Chciałam wszystkim państwu życzyć wszystkiego dobrego, spełnienia marzeń i być 

może niektórym ponownego tutaj spotkania.
A panu wiceprzewodniczącemu Budnikowi – bo już wiemy, że raczej się już tutaj nie 

spotkamy, w takim gronie – również chciałam podziękować i życzyć wszelkiej pomyślno-
ści. Myślę, że zachowamy się w bardzo dobrych wspomnieniach.
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Przewodniczący poseł Maciej Mroczek (RP):
Dziękuję bardzo. Zgłasza się pan poseł Ajchler, bardzo proszę.

Poseł Romuald Ajchler (SLD):
Przyłączam się do tych podziękowań. Zresztą dzisiaj jest taki dzień, bo niedawno wysze-
dłem z Komisji Rolnictwa i robiłem to samo.
Przede wszystkim życzę koleżankom i kolegom, aby ci, co chcą powrócić, ubiegają się 

o mandat, aby im się to udało. Tym, którzy obrali inną drogę, życzę wszystkiego najlep-
szego na tej nowej drodze.
Chciałem  również  podziękować  pracownikom  i doradcom  tejże  Komisji,  dlatego 

że wtedy kiedy się zwracałem o jakąkolwiek pomoc, czy z pytaniem, zawsze otrzymałem 
satysfakcjonującą informację. 
Oczywiście, to zależy od pana przewodniczącego i całego prezydium, że tak te panie 

i państwo się dobrze sprawowali w mojej ocenie i za to bardzo serdecznie dziękuję.
Wszystkiego najlepszego państwu!

Przewodniczący poseł Maciej Mroczek (RP):
Dziękuję bardzo, panie pośle. Nie widzę więcej zgłoszeń.
Również  chciałem  serdecznie  podziękować  „prezydiantom”  i państwu,  członkom 

zasiadającym w Komisji Regulaminowej i Spraw Poselskich oraz panom mecenasom.
Myślę, że przekażecie panowie mecenasi podziękowania szerszemu gronu zaplecza 

merytorycznego, które nas tutaj wspomagało przez te 4 lata. 

Legislator z Biura Legislacyjnego Kancelarii Sejmu Piotr Podczaski:
Dziękujemy bardzo.

Przewodniczący poseł Maciej Mroczek (RP):
Muszę powiedzieć, że dla mnie była to ogromna przyjemność i zaszczyt pracować z pań-
stwem. Mam nadzieję spotkać się z państwem w przyszłej kadencji. Ci, którzy nie będą 
kandydować, to oczywiście nie znaczy, że tak,  jak pan poseł Budnik, nie będą gorąco 
witany w gmachu parlamentu i również na obradach przyszłej Komisji, pewnie już nie 
w tym składzie, ale mimo wszystko. 
Wszystkiego  dobrego  państwu  życzę; w reelekcji,  oczywiście,  szczęścia  i zdrowia. 

Dziękuję jeszcze raz. 
Szanowni państwo, mam jeszcze jedno pytanie, czy są może wnioski Komisji Regu-

laminowej  i Spraw Poselskich do Komisji nadchodzącej kadencji,  czyli VIII kadencji 
Sejmu? 

Poseł Romuald Ajchler (SLD):
Żeby tak sprawnie pracowała jak ta!

Przewodniczący poseł Maciej Mroczek (RP):
A więc, żeby tak sprawnie pracowała jak ta – świetnie.
W takim razie, szanowni państwo, tylko jeszcze jedna informacja. Do sekretariatu 

Komisji wpłynęły akta sprawy w związku z wnioskiem o wyrażenie zgody na pociągnię-
cie do odpowiedzialności posła Jana Burego. Mają państwo do nich wgląd w sekretariacie 
Komisji.
Szanowni państwo, jeśli nie usłyszę sprzeciwu, uznam, że Komisja przyjęła sprawoz-

danie z działalności VII kadencji Sejmu bez poprawek. Sprzeciwu nie słyszę. Dziękuję 
bardzo.
Informuję, że wyczerpaliśmy porządek dzienny dzisiejszego posiedzenia. Zamykam 

posiedzenie. 


